

REPORT TO THE HOUSE

Wednesday, November 27, 1974.

The Standing Committee on Privileges and Elections has the honour to present its

FIRST REPORT

Pursuant to its Order of Reference dated Thursday, November 14, 1974, your Committee has considered Bill C-214, An Act to amend the Electoral Boundaries Readjustment Act, and has agreed to report it with the following amendment:

Clause 1

Strike out lines 17 to 19 and substitute the following therefor:

"(c) "report" means a report of a commission and any newspaper advertisements published under subsection 17(3), and in the *Canada Gazette* as required pursuant to the provisions of this Act, and the recommendations therein set forth;"

Your Committee has ordered a reprint of Bill C-214, as amended, for the use of the House of Commons at the report stage.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issue No. 1*) is tabled.

Respectfully submitted,

Le président

ROD BLAKER

Chairman

RAPPORT À LA CHAMBRE

Le mercredi 27 novembre 1974

Le Comité permanent des privilèges et élections a l'honneur de présenter son

PREMIER RAPPORT

Conformément à son Ordre de renvoi du jeudi 14 novembre 1974, le Comité a étudié le Bill C-214, Loi modifiant la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales, et a convenu d'en faire rapport avec la modification suivante:

Article 1

Retrancher les lignes 19 à 21 et les remplacer par ce qui suit:

«c) «rapport» désigne un rapport d'une commission, toute annonce publiée dans un journal aux termes du paragraphe 17(3) et dans la *Gazette du Canada* comme l'exigent les dispositions de la présente loi, et les recommandations qui y sont indiquées;»

Le Comité a ordonné la réimpression du Bill C-214, tel que modifié, pour l'usage de la Chambre des communes, à l'étape du rapport.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages relatifs à ce Bill (*fascicule n° 1*) est déposé.

Respectueusement soumis,